

Paid for by the New York State Democratic Committee.

PAID HICKSVILLE, NY

NON-PROFIT ORG U.S. POSTAGE New York State Democratic Committee 64 Beaver St. #210 New York, NY 10004

Manager Manager 144







Tom Suozzi Has Worked With Democrats and Republicans to Deliver for New Yorkers

- ★ Public Safety: As Nassau County Executive, oversaw the 12th largest police department in the country. During his tenure, Nassau's crime rate was reduced drastically and was rated the safest community over 500,000 in the United States.
- ★ Immigration: Proposed a bipartisan solution that strengthens security at the border, stops the abuse of the asylum program and better screens immigrants for security risks -but creates a path to earned citizenship for immigrants who follow the law and pay taxes.
- ★ Stronger, More Affordable Communities: Fought to reduce our property tax burden and has advocated for the expansion of specialized high schools and gifted & talented programs.

蘇奧齊與民主黨 及共和黨合作, 為紐約州居民帶 來成果

- 公共安全: 作為納蘇縣 行政長官, 監管全國第 12大警察部門。在他的 任內,納蘇縣的犯罪率 大幅降低,被評選為美 國50萬人口以上最安全 社區。
- 移民:提出一項跨黨派解決方案,強化邊境安全、阻止濫用政治庇護計畫、更好地審查移民以防範安全風險,同時為守法與繳稅的移民創造取得公民權的途徑。
- 打造更強大且可負擔的 社區: 爭取降低我們的 地稅,並且提倡擴張特 殊高中與天才班項目。

Tom Suozzi 는 민주당과 공화당과 함께 뉴욕커들을 돕기 위해 일해왔습니다.

- ★ 공공안전 낫소카운티 운영위원으로 미국에서 12번째로 큰 낫소 경찰국을 감독한 경험이 있습니다. 그리고 그가 제직 당시 낫소의 범죄률은 현격하게 감소되었고 미국의 50만개의 지역사회 가운데 가장 안전한 지역사회로 평가되었셨습니다.
- ★ 이민 강화된 국경과 남용되는 난민
 망명 지위를 중단하고, 안전을 위협
 하는 문제가 있는 이민자를 색출해내는
 양당적 해결방안을 제시했습니다.
 그러나 법을 준수하고 세금을 성실히
 납부한 이민자들에게는 시민권을
 취득할수 있는 길을 제공합니다.
- ★ 강하고 더 살만한 지역사회 부담되는 재산세 감축을 위해 싸웠고 그리고 특수고등학교와 영재반 프로그램 확장을 위해 수고했습니다.



 @Tom_Suozzi@SuozziforCongress

SuozziForCongress.com

